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Timto vláknech chci oslovit VŠECHNY zakladatele vláken. Určitě si pamatujete, co jste kde založili a sami
víte, jak Vaše vlákno žije, či zda "vyšumělo" a tudíž teď mám na všechny zakladatele prosbu:  JE-LI
VAŠE VLÁKNO NEAKTUÁLNÍ A RÁDI BYSTE HO SMAZALI (Z JAKÝCHKOLI DŮVODŮ) DEJTE V EDITACI
PŘEJMENOVÁNÍ VLÁKNA A NAPIŠTE DO TEXTU ŘADU NUL: 000000000000 NEBO PROŠRTNĚTE ----------.
PRO MĚ TO BUDE SIGNÁL, ŽE VLÁKNO JE PRÁZNÉ A BUDE UKLIZENO Z FÓRA, ABY NEBYLO ZBYTEČNĚ
ZASVINĚNO.  DÍKY VŠEM ZA SPOLUPRÁCI  ARAI
axik750 23.10.2009 10:32:52

Hotovo (y)
JaNuLe89 23.10.2009 10:44:56

provedeno :-DD
Lupíno 23.10.2009 10:45:04

já taky
ALEX71 23.10.2009 10:47:58

hotovo :-P
Hans-quad 23.10.2009 10:53:20

hotovooooooooo :-P
Hrošík2 23.10.2009 12:40:58

Splněnoooooooooo ;-)
mihcal 23.10.2009 13:16:31

Taky jsem měl dvě vlákna o ničem, tak je máš s nulama. A tohle je konečně dobrej
nápad, protože zasraný všemožnejma kravinama, je to tady teda šíleně. :-(
pool-450 23.10.2009 13:28:42

Taky jsem něco označil. :-DD
Řezňa- 23.10.2009 13:31:04

Smáznout i ty vlákna do kterých se dlouho nepřispíva žea nemají žáden přínos pro
ostatní že?
Hans-quad 23.10.2009 13:37:46
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Řezňa-> nééééééééé že necháš smáznout holkyyyyyyyyyyyyyyy +o( (u) (u) :lol: :lol:
JaNuLe89 23.10.2009 13:41:35

joooooo
Hans-quad 23.10.2009 13:42:56

Black.Angel2> nedráždi hada bosou nohou (s) (s) (s) ,nebooooooooooo :lol: :lol: :lol:
JaNuLe89 23.10.2009 13:44:09

neboooooooo? :-P
zmizík_zaks 23.10.2009 13:45:58

Tak jsem taky něco "proškrt" ;-)
NeedToSpeed 23.10.2009 14:20:06

Hotovo :)
Dzejar 23.10.2009 14:52:07

3 ks sousede... :-D :-D :-D
-Rastaman- 23.10.2009 14:53:55

Hotovo (y)
prezYdent 23.10.2009 16:31:22

Škoda, že z nástěnky není patrné, jakážeto témata byla vlastně smazána.. (že by
kromě těch 000000 nebylo jiné řešení....?)
arai 23.10.2009 18:43:58

prezYdent> To ti stejně nepomůže, protože bys viděl jen název.   Úklid probíhá
parádně. Určitě se přidejte. Jsou tu lidi s hodně založenými vlákny, dost jich je určitě
vyhnilých. Jen tak dál!
česťa26 23.10.2009 19:12:45

provedeno (y)
jarda58 23.10.2009 19:19:50

Jedno fuč
Kabek 23.10.2009 23:05:31

já to taky udělám :-DD
Kabek 23.10.2009 23:05:32

já to taky udělám :-DD
Řezňa- 24.10.2009 00:37:17

Taky jsem něco víc označil
1Pegas 24.10.2009 05:31:40

stalo se
TEIB 24.10.2009 10:21:16

mas to tam dalsi tri vlakna s nulama:)
Dawoš 24.10.2009 10:49:41

Hotovo dve vlakna s nulama
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cort 24.10.2009 11:09:46

Bylo to těžké, bo moje vlákna jsou všechna přínosem pro současné i budoucí generace,
ale pár těch méně přínosných obětuji. :´-(
Tom-Max 24.10.2009 15:34:55

za mě jedno
arai 24.10.2009 19:26:31

Paráda. Úklid jede znamenitě. Jen tak dál. Určitě bude ještě dost a dost příspěvků na
výmaz.
ledva 24.10.2009 19:46:08

Označeno 2x
arai 24.10.2009 22:15:11

jo, ještě něco - beru, že ne všichni si projdou svoje vlákna a udělají krok k jejich
smazání. Takže rád přijmu i smysluplné návrhy co smazat (hlavně dejte vědět, kde to,
co by se mohlo smazat, je?) Dík.  Nicméně - jsem rád, že dost lidí se k tomu úkludu
fóra postavilo konstruktivně. Za to DÍKY!
Režizer 25.10.2009 08:01:03

prosim o smazani vlakna: Sraz celé klubovny Liberec a okolí,
Režizer 25.10.2009 14:04:20

chtel sem se zeptat :o byl duvod k smazani KLUBOVNY LIBEREC a OKOLI?????nebo to
je jen omyl??? Protoze sem psal o vymazani vlakna : Sraz celé klubovny Liberec a okolí
,a ne o klubovnu,
Mókyn 25.10.2009 14:30:29

jo hochu, co máš z toho,mě s abecem taky naštvali,aspoň se tam dalo ledacos
zjistit,ale prej že nějaká skrytá reklama nebo co,ted jsem potřeboval složit poloosu a
vím že na tomto vlákně byl odkaz na stránky s rozkreslenou celou grizlinou a hledám a
dočítám se ,že vlákno je pryč,tak ti nezbyde nic jinýho než serfovat a hledat......takže
spousta času v říti,to mě docela na tomto fóru na.....
pavlos11 25.10.2009 15:26:41

hlavně že jm tady dělá reklamu a nikdo mu nic nesmázl +o( smáznou co se jim zachce
+o(
ALEX71 25.10.2009 15:30:15

ARAI - klubovnu Liberec a okolí - vrátit zpět!!!!Asi se jednalo o chybu - jak již psal
Režizér.
ALEX71 25.10.2009 15:43:57

Co takhle smazat celou quadmanii?To by bylo uvolněného místa na servru.
PetrP 25.10.2009 16:31:35

Děkuji za smazání aktivního vlákna Klubovna Liberec. Tak to se teda moc nepovedlo.
Džambík 25.10.2009 17:13:53

Co takhle smazat :[ Téma: UKLÍZÍME FÓRUM +o( +o( +o( +o( :lol: :lol: +o( +o( +o(
cort 25.10.2009 17:38:55
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Nesmazal to schválně, prostě se překoukl - což se stát může. Právě kvůli eliminování
překouknutí prosil, aby každý vlákno ke stažení označil 00000000 nebo podobně. Tak
za tím hned nehledejte zlý úmysl.
ALEX71 25.10.2009 17:56:52

Corte - nikdo neříká,že to byl úmysl.Zakladatel naší klubovny si asi nevěděl rady jak
vlákno označit a tak to napsal do tohoto vlákna - a myslím,že dost
srozumitelně.Připadá mi trochu divné smazat aktivní klubovnu.To se nemohl arai
zeptat,jestli to opravdu Režizer myslí vážně? Trochu bezhlavé jednání . Chyby se
stávají to chápu,ale toto nepochopím.Takže když napíšu smažte klubovnu Praha - tak ji
arai smaže?Hmmmmm.Počkáme jak se k tomu admin vyjádří.
PetrP 25.10.2009 18:18:07

cort> Je to politováníhodný omyl. Jen mě mrzí, že admin smazal vlákno, v němž bylo
několik tisíc příspěvků, přičemž poslední příspěvky byly staré maximálně několik hodin,
a nebylo mu to vůbec divné.
Režizer 25.10.2009 18:38:30

cort> jelikoz nejsem zakladatel vlakna tak sem ho nemohl editovat +o( nebo to
neumim :-$ proto sem napsal (s)
Režizer 25.10.2009 18:48:30

Režizer> http://www.quadmania...tail/?ft=1134&fid=39 tady to je presne aby nedoslo
k tomu ze to bude smazano jeste jednou :-)
arai 25.10.2009 19:15:47

No, na vlákno jsem se kouknul, zakladatel klubovny byl Režisér, takže smazáno. Kdyby
Režisér nebyl zakladatel, nemazal bych. Jestli to jde vrátit, to fakt nevím. To je na
adminovi. Členům klubovny Liberec dávám omluvu a věřím, že už se takový omyl
opa´kovat nebude. Škoda, že Režisér nedal do svého příspěvku ten link, pak by omyl
nebyl. Ještě jednou - OMLUVA.
Režizer 25.10.2009 19:20:26

arai> v poho :-D
arai 25.10.2009 19:21:43

Dík. nebyl to úmysl poškodit Liberec. díky
arai 26.10.2009 19:08:23

Chodí mi SZ ohledně žádosti o mazání: Rád bych dal jakési pravidlo:  NETECHNICKÉ
VLÁKNO, KTERÉ NEMÁ REAKCI DELŠÍ NEŽ 6 MĚSÍCŮ, JE MRTVÉ - AUTOR SE O SVÉ
VLÁKNO NESTARÁ A TUDÍŽ ABYCHOM TU NEMĚLI ZASVINĚNO, POŠLEME TAKOVÉ
VLÁKNO DO VĚČNÝCH LOVIŠŤ.   Na sekci KLUBOVNY sahat nebudu.  Věřím, že
souhlasíte.
ALEX71 26.10.2009 19:12:45

arai> Ahoj - nezjistil jsi náhodou u admina jestli to nepůjde vrátit? /klubovna liberec
arai 26.10.2009 19:19:35

alex71> Režizer mi napsal, že je to v pohodě.
prezYdent 26.10.2009 19:51:28
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arai>Chodí mi SZ ohledně žádosti o mazání: Rád bych dal jakési pravidlo: 
NETECHNICKÉ VLÁKNO, KTERÉ NEMÁ REAKCI DELŠÍ NEŽ 6 MĚSÍCŮ, JE MRTVÉ -
AUTOR SE O SVÉ VLÁKNO NESTARÁ A TUDÍŽ ABYCHOM TU NEMĚLI ZASVINĚNO,
POŠLEME TAKOVÉ VLÁKNO DO VĚČNÝCH LOVIŠŤ.   Na sekci KLUBOVNY sahat nebudu. 
Věřím, že souhlasíte.

  Možná bys měl vždy před smazáním vlákna dát cca týdenní možnost čtenářům, aby si
vlákno mohli ještě naposled pročíst, zkopírovat či uložit odkazy atd. Nevím, jak je to
technicky možné, ale již jsem někde na fóru viděl koš, kde se v něm umístěná vlákna
po měsíci automaticky mazala.... :-DD
arai 26.10.2009 20:03:06

Ale jo, technické věci nechám, ale tajové ty povzdechy, co jsou někdy dost mimo mísu,
půjdou po půl roce pryč. Takže (teoreticky) když sem někdo půjde 2x do roka, měl by
možnost si přečíst všechno.
Režizer 26.10.2009 21:32:27

arai> Zdravim :-) prosim te neslo by to tedy vratit (liberec a okoli) :-$ uz jen kuli
alexovi :-DD je z toho nestastnej :-( tak kdybi to slo prosim prosim :-$
arai 26.10.2009 21:38:13

napíšu adminovi
Režizer 26.10.2009 21:51:13

arai> dik :-DD
arai 26.10.2009 21:53:14

splněno. sám jsem zvědav na odpověď.
Emouš 27.10.2009 23:23:34

hotovo
arai 27.10.2009 23:29:01

Emouš> Uklizeno. Už ti to visí. (na nástěnce)
Emouš 27.10.2009 23:30:54

(y)
mihcal 28.10.2009 09:51:06

alex71>Corte - nikdo neříká,že to byl úmysl.Zakladatel naší klubovny si asi nevěděl
rady jak vlákno označit a tak to napsal do tohoto vlákna - a myslím,že dost
srozumitelně.Připadá mi trochu divné smazat aktivní klubovnu.To se nemohl arai
zeptat,jestli to opravdu Režizer myslí vážně? Trochu bezhlavé jednání . Chyby se
stávají to chápu,ale toto nepochopím.Takže když napíšu smažte klubovnu Praha - tak ji
arai smaže?Hmmmmm.Počkáme jak se k tomu admin vyjádří.

 Smažeme Klubovnu Brna - tam skoro nikdo nepíše... :lol: :lol: ;-)
arai 03.11.2009 19:38:17

Dávám průběžně dotaz:  CHCE NĚKDO NĚCO SMAZAT? Stačí vlákno označit
00000000000 nebo --------------- A když mně to dáte vědět v SZ, budu rád.
arai 08.12.2009 23:46:55
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Ještě jedna poznámka o úklidu: Když má někdo BAN a vstoupí na fórum pod jiným
nickem, dostává tato stejná osoba automaticky BAN. To je též součástí úklidu.  Možná,
že sledujete pouť Pavlose11. Chtěl 100 banů místo 5 dní. Dostal tedy výhradně na své
přání 100 dní. Pak se přihlásil pod Pavlos1, má opět BAN (neumí držet svoje slovo).
Pavlos12 dostal ban už jako samozřejmost. Má to marné. Ví se, z jakých IP se
přihlašuje.
Kovboy 09.12.2009 13:58:09

Ano na quad.cz mám taky ban a to jsem tam v životě nebyl registrovanej, ale protože
má nějaký člověk stejnou IP adresu na kterou dostal ban on. Tu stejnou IP adresu má,
protože je za stejným zařízením jako já. Chudáci z MotochinaCZ, jsou taky na stejném
zařízení, tak až tady dostanu ban, tak si taky neškrtnou. Není to jednoduché.
mihcal 09.12.2009 14:26:49

Sherlock Holmes hadr... :-D
burda1 09.12.2009 15:11:28

arai> zas si lečíš komplexi na malím klukovi seš maslo (n) (n) :[ (n) (n) ja mít tvuj
rozum tak si to du hodit (n) (n) (n) (n)
burda1 09.12.2009 15:12:06

a klidně mě dej ban :lol: :lol: to tady zachvilu stakovou neikdo nebude chodit (n)
Mókyn 09.12.2009 18:37:49

já chci vrátit svoje vlákno,jednou jsem vnesl dotaz,jestli je to možné a dotaz nebyl
zodpovězen a byl smazán,nechápu,proč nemůžem mít spátky naše vlákno abeco,jen se
zde domlouváme,co je na tom špatného?nebo si to vlákno mohu založit znovu,jen pod
jiným názvem?
starydingo 09.12.2009 19:04:37

Mókyn> vlákno Abeco tu znovu je,stačí se v tom trochu prohrábnout ;-)
martinur 09.12.2009 19:05:26

burda1> Pavlos to přehnal a dostal BAN oprávněně. Měl by však dostat šanci. Pokud
chápe, že napsal a hlavně si myslel hloupost, tak navrhuji, aby mu byl BAN zrušen.
Ovšem za podmínky, že se omluví ... .
Mókyn 09.12.2009 19:39:22

ok,omlouvám se adminum a děkuji (y)
mirolinek 09.12.2009 20:10:25

admin značím a nic
Kabek 09.12.2009 20:13:50

je fkt že BAN ste mu dávat nemusely nééé
viktor 09.12.2009 20:16:44

kabek>no nevim já to četl a myslím že přestřelil,ale toť můj názor ;-)
arai 09.12.2009 20:17:56

Blíží se Vánoce a čas klidu a míru. Takže mě napadlo dát Pavlosovi šanci a dát mu
amnestii jeho banu. Myslím, že už ví, že svoji žádost o 100 banů přehnal a že už si
přečetl i pravidla fóra a věřím, že je bude dodržovat. Poslední ban dostal 7.12.09 večer.
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Amnestie je účinná od tohoto pátku od 18.00 hodin.
pumix 19.01.2010 22:29:21

když už jsi smazal duplicidní téma, tak jsem ti něco přidal , abys nevychlad :o :o :o
arai 19.01.2010 22:43:07

pumix> díky
Kovboy 15.02.2010 09:49:08

No on ten Novykam to zařadil dobře, on chce koupit čínu, to jen odpovědi se zvrtly
někam jinám
arai 06.05.2010 19:09:30

Blíží se zase úklid. Takže připomínám 000000000000 nebo --------------.  Dále bych rád
požádal VŠECHNY zakladatele vláken, aby si zkontrolovali, že mají vlákno správně
zařazeno. Některá zařazení jsou dost mimo: např. Čipík: přeprava dřeva - v čínských
4kolkách, Novykam: Kdy koupit 4kolku - opět v čínských 4 kolkách.  Je mi jasné, že
někteří na čínské 4kolky nedají dopustit, tak je cpou všude, ale přece jen, pánové
zakladatelé, postarejte se o správnost zařazení svého vlákna. Děkuji.
zmizík_zaks 06.05.2010 19:17:38

No ty témata se původně týkaly především ATV 110 a Glada, proto byly v Čínských
čtyřkolkách. A jestli to s "Přepravou dřeva" půjde takhle dál, tak to pomalu můžeme
přesunout do kluboven :lol: :lol:
arai 29.07.2010 08:43:53

Chlapi, kdo jste zakládali vlákna, zkuste zase promazávat 0000000000000 nebo
-----------, ať to tu není zasviněné. Určitě je dost vláken neaktuálních.
arai 17.09.2010 22:28:38

TAK KDO SE PŘIDÁ S PROMAZÁVÁNÍM?
martinur 18.09.2010 10:04:41

arai>TAK KDO SE PŘIDÁ S PROMAZÁVÁNÍM?

  Pokud to myslíte s úklidem fóra vážně, tak proč tolerujete přístup některých uživatelů,
kteří se chovají téměř agresívně při diskuzi?  V některých vláknech mažete příspěvky,
které zdaleka nejsou tak nechutné jako od některých uživatelů. A to vše při vědomí, že
zakladatelé se o tato vlákna dobře starají.
1Pegas 18.09.2010 11:13:16

martinur> Martine nech to být. Nakonec se to ještě obrátí proti tobě. Prostě všichni
jsme si rovni, jenom někteří jsou si rovnější.
1Pegas 18.09.2010 11:23:53

Bývalo to fórum s obrovským množstvím příspěvků (více či méně kvalitních) denně, ale
teď to tady docela upadlo. Někdy za den přibude doslova jenom pár příspěvků a dost se
na tom podepisuje "kvalita" příspěvků. Když si někdo koupí 4kolku a ta není alespoň za
200tis. a nebo není věhlasné značky, tak je majitel hrubě napadán a urážen. Místo toho
aby se objevilo nějaké napomenutí od admina, tak debata ve stejně drsném tónu
pokračuje dál a pokud někdo admina upozorní a on někoho vybanuje, je okamžitě

Stránka 7/9
23.01.2013 06:27:51

Motorkáři.cz



UKLÍZÍME FÓRUM
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1571&fid=38

označen za práskače a vše se opakuje dál a dál. Je to škoda, ale třeba je potřeba
nějaký útlum, aby se to tady znova rozeběhlo, podobně jako na jednom dříve
odepsaném webu.
Lupíno 24.03.2011 09:27:32

Jaro je tu, budeme uklízet ;-)
1Pegas 24.03.2011 11:05:20

Jsem pro. Smažte vše a začneme s čistým stolem.
SMAZANO 24.03.2011 11:26:11

Konecne se nekdo stara o kvalitu fora... Dekujeme Admine...... :-DD :-DD :-DD
martinur 24.03.2011 12:02:42

LTCar> Kde to vidíš?
SMAZANO 24.03.2011 12:05:11

martinur> o 29 prispevku vise... :lol: :lol:
SMAZANO 27.03.2011 12:12:04

martinur> Tak mas pravdu nic se nedeje.......... :-( :-( :-(
Mitchz 21.04.2011 14:48:17

S tím úklidem tady to nebyl vůbec špatný nápad, ale........nic se nemá přehánět...Taky
jsem tady byl ještě nedávno nováček a tak jsem založil pár možná nesmyslných debat,
teď jsem je nedávno vymazal "0000" a je vše OK.  Ale nyní se mi zdá, že to tady pěkně
upadá...Hodně témat zmizlo, i takové, které tu byly sice 2x nebo starčí, ale šlověk z
nich něco vyčetl...A potom je problém že spousta lidí se tady už bojí zadat nové vlákno,
protože místo rad se dočte věty stylu "zasíráš tady fórum" a nebo "už bylo"...Nebo
dokonce rady stylu "podivej se do manuálu". Sám jsem se s tím setkal, když jsem tu
začínal...  Bordel na fóru je na hovno, ale takhle to tu teď nestojí taky za nic =
minimální odpověďi a žádné nové téma...
maartinek 21.04.2011 15:08:44

Mitchz> ale jasně, že se ti ozve "to už tu bylo," když už to tu bylo... je xy lidí, pro který
je snažší založit nové téma, než pět minut hledat (n)  ale spíš, než mazání duplicit bych
je zamykal a do posledního postu psal odkaz na relevantní vlákno.
bulda 21.04.2011 16:39:31

maartinek> taky řešení, já když něco hledám tak projedu hledáním klíčová slova,
dozvim se většinou víc, než kdybych založil nové vlákno a ještě něco i navíc. ;-)
1Pegas 21.04.2011 17:02:24

Taky něco přidám
Vlašák 09.10.2011 19:08:56

staniš se (y)
Lupíno 30.11.2011 07:51:45

blíží se vánoce a tím pádem i vánoční úklid, tak pokud něco máte tak označit
OOOOOOOOOOOOOOOOOOOO ;-)
Lupíno 02.01.2013 13:23:45
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Tak a budeme uklízet. Prosím o označení. 0000000000000000000000

zmizík_zaks 02.01.2013 13:33:54

Vynulováno.
Bahňák 02.01.2013 16:08:11

Lupíno> nuloval jsem před třemi týdny a pořád je mám :lol:
Richard.cz 02.01.2013 16:20:27

Bahňák>Lupíno> nuloval jsem před třemi týdny a pořád je mám :lol:

to mas z toho zes nevyckal pokynu moderatora!
Novykam 02.01.2013 21:03:08

nuluju
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